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Beantwoording vragen DH 

1. Kunt u aangeven hoeveel opvangplekken voor Oekraïners reeds gerealiseerd zijn in de regio 
Gooi en Vechtstreek van de oorspronkelijke doelstelling en hoeveel daarvan in Hilversum?

Initiële opdracht 
Het Rijk heeft elke veiligheidsregio initieel verzocht de coördinatie op zich te nemen voor het 
realiseren van 2000 opvangplaatsen voor Oekraïense vluchtelingen. De realisatie en 
uitvoering van de opvangplaatsen ligt bij de gemeenten. Het gaat om een gelijke verdeling, 
waarbij in totaal 50.000 plaatsen is gevraagd (25 Veiligheidsregio’s). Hierbij is niet gekeken 
naar de geografische omvang of het aantal inwoners van een veiligheidsregio. Deze opdracht 
is een resultaatverplichting.

Additionele opdracht
Aanvullend op de initiële opdracht heeft de staatssecretaris gemeenten verzocht om in 
totaal nog eens 25.000 noodopvangplaatsen te creëren. Het gaat hier om een 
inspanningsverplichting. De verdeling van deze aanvullende opgave van 25.000 plaatsen is 
niet gelijk per veiligheidsregio. Binnen het Veiligheidsberaad is afgesproken om de extra 
25.000 plaatsen te realiseren volgens een verdeelsleutel naar rato van het aantal inwoners 
en de oppervlakte van een veiligheidsregio. Voor Veiligheidsregio Gooi en Vechtstreek 
betekent dit een extra inspanningsverplichting van 220 opvangplaatsen.

Realisatie van opvangplaatsen in Veiligheidsregio Gooi en Vechtstreek per 30-8-22
In de regio Gooi en Vechtstreek zijn op 30-8-2022 1351 opvangplaatsen gerealiseerd.
Hiervan zijn er 461 in Hilversum gerealiseerd. 

Regionaal – STAND 30-08-2022
BEL-combinatie 172
Gooise Meren 387
Hilversum 461
Huizen 242
Wijdemeren 89

2. Kunt u aangeven hoeveel opvangplekken voor Oekraïners nog te realiseren zijn in de regio Gooi 
en Vechtstreek uitgaande van de actuele taakstelling en hoeveel daarvan in Hilversum?

De huidige verwachting is dat de gevraagde 2220 opvangplaatsen voor Oekraïense 
vluchtelingen medio januari 2023 gerealiseerd zijn, waarbij rekening gehouden is met het 
openen en sluiten van opvanglocaties. Binnen de Veiligheidsregio staat een aantal nieuwe 
locaties gepland om te openen. Daar staat tegenover dat voor sommige locaties de afspraken 
voor opvang de komende maanden aflopen. Veel locaties zijn op verzoek van het Rijk in 
eerste instantie gerealiseerd voor een half jaar tot een jaar. Hierdoor vervallen 
opvangplaatsen. Veiligheidsregio Gooi en Vechtstreek en gemeenten onderzoeken of en voor 
hoe lang de opvang op deze locaties verlengd kan worden. Daarbij zijn niet alle opleverdata 
zeker. Het verbouwen en inrichten van beschikbare locaties neemt tijd in beslag door 
schaarste van materialen en wachttijden bij aannemers. De planning van de oplevering 
verandert daardoor regelmatig.

In Hilversum hebben wij op dit moment 461 plaatsen gerealiseerd. De planning voor de 
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nieuwe opvanglocatie aan Thebe is eind december oplevering. Dit betekent dat we dan nog 
360 plaatsen erbij hebben en dan komen we op een totaal van 821 opvangplaatsen . Echter, 
dit is van korte duur omdat de overeenkomst met locatie Heuvellaan in maart 2023 afloopt. 
Hierdoor dalen we weer 350 plaatsen. Wij zijn dan ook druk op zoek naar nieuwe geschikte 
locatie voor de middellange termijn. Hierbij ook een klein doorkijkje van de huidige aantallen 
en de nog te realiseren aantallen:

 Lokaal (met doorkijk) 

Taakstelling Hilversum juli 2022 = 930 plaatsen 
Te verwachten taakstelling Hilversum, oktober 2022 = 1.410 plaatsen 

Het beroep dat op gemeenten en de Veiligheidsregio wordt gedaan om vluchtelingen uit 
Oekraïne en asielzoekers op te vangen is zeer groot. Veel collega’s en vrijwilligers pakken dit 
werk op naast hun reguliere baan en zetten zich op een buitengewone manier in om de 
opvang en alles wat daarbij komt kijken in goede banen te leiden. Afgelopen zomer zijn de 
diverse opvanglocaties ook in de vakantieperiode goed bediend. De betrokken medewerkers 
en vrijwilligers hebben de continuïteit geborgd. De opvang van grote groepen mensen levert 
natuurlijk uitdagingen op. Medewerkers en vrijwilligers gaan die uitdagingen aan en lossen 
problemen op waar ze dat kunnen. Wij zijn meer dan trots op de inspanningen en hoge 
prestaties van alle betrokken collega’s, organisaties en vrijwilligers. Zowel de opvang van 
Oekraïense vluchtelingen als asielzoekers legt een groot beslag op beschikbare capaciteit. De 
druk op collega’s blijft onmiskenbaar hoog door het grote en langdurige beroep van het Rijk 
op gemeenten en veiligheidsregio’s

3. Kunt u aangeven hoe u in het lopende onderzoek naar nieuwe geschikte locaties omwonenden 
hierbij betrekt en informeert? Vergelijk hoe rond het Philipsterrein omwonenden zich niet tijdig 
geïnformeerd voelden.

In Hilversum onderzoeken we of andere locaties geschikt zijn voor de opvang van Oekraïense 
vluchtelingen. We kijken bij dit onderzoek onder meer naar bereidheid van de eigenaar om 
te verhuren voor bepaalde tijd, naar mogelijkheden om een locatie bewoonbaar te maken, 
het aantal mensen dat we kunnen onderbrengen, de technische staat en natuurlijk de totale 
kosten. Pas als er meer duidelijkheid is over de behoefte aan opvang, gaan we de resultaten 
van het onderzoek naast elkaar leggen en neemt het college hierover een besluit. Bij een 
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eventuele (tijdelijke) nieuwe locatie worden omwonende -net zoals locatie Heuvellaan- tijdig 
geïnformeerd middels een brief.

 4. Als burgers in reactie op de ontvangen gemeentelijke informatiebrief over de 'Toekomst 
Philipscomplex' (8.8.'22) gebruikmaken van het aangegeven emailadres voor verdere vragen 
ontvangen zij geen reactie. Waarom communiceert u dan dit emailadres?

Wij hebben het mailadres oekraine@hilversum.nl intern gecontroleerd en het werkt naar 
behoren. Er zijn in totaal drie mails over het Phillipscomplex binnengekomen. Alle drie zijn 
voorzien van een antwoord. 

4b. (…)  Streeft de Veiligheidsregio Gooi en Vechtstreek naar een meer evenredige verdeling van de 
taakstelling zodat veiligheidsregio’s en gemeenten naar rato van inwonersaantallen vluchtelingen 
gaan opvangen?

(Nummering klopt niet in DH document). In het opvangvraagstuk van vluchtelingen uit 
Oekraïne en asielzoekers heeft de veiligheidsregio Gooi en Vechtstreek voor de initiële vraag 
verhoudingsgewijs de grootste opgave van alle veiligheidsregio’s. Elke regio is gevraagd 2000 
Oekraïners op te vangen. Naast de initiële vraag is er een additionele vraag gekomen.  Voor 
de additionele opdracht heeft men rekening gehouden met een verdeling naar rato van 
inwoners en oppervlakte van de regio. Voor Gooi en Vechtstreek betekent dit een extra 
inspanningsverplichting van 220 opvangplaatsen. 

5A. Zijn er ook opvangplekken onbenut in onze veiligheidsregio? 

Op 30-8-2022 zijn er verspreid over de locaties in Veiligheidsregio Gooi en Vechtstreek nog 
69 opvangplaatsen beschikbaar voor Oekraïense vluchtelingen. 

6b. Hoe kijkt u aan tegen de kritiek van het College voor de Rechten van de Mens dat 
stelt dat het verboden is om onderscheid te maken binnen de groep van vluchtelingen?

De instroom van Oekraïense vluchtelingen houdt aan en er vindt doorstroming van 
Oekraïners van de particuliere opvang naar de gemeentelijke opvang plaats. In onze regio 
is momenteel geen sprake van overcapaciteit van opvangplaatsen. De nu nog beschikbare 
plaatsen in Gooi en Vechtstreek zijn verspreid over verschillende locaties. Dit maakt 
plaatsing van asielzoekers praktisch nauwelijks uitvoerbaar i.v.m. de logistiek bij het COA. 
Daarnaast leidt het plaatsen van twee doelgroepen op een locatie tot dubbel beheer 
(asielzoekers door COA, Oekraïense ontheemden door gemeenten). Het is daarom logischer 
de beide soorten opvang niet te vermengen. 

8. Is er vanuit het COA en het ministerie van Volkshuisvesting en Ruimtelijke Ordening (Rijk) een 
verzoek gedaan aan de gemeente Hilversum om naast het opvangen van Oekraïense / incl. 
derdelanders vanuit de Oekraïne, ook de opvang te organiseren voor reguliere asielzoekers binnen 
Hilversum? 
Zo ja welke reactie heeft de gemeente op dit verzoek gecommuniceerd? 
Zo ja, hoeveel asielzoekers denkt u te kunnen opvangen en zijn er al locatie(s) voor deze 
opvangplaats(en) en wat is de verwachte duur van deze opvang?

(Nummering klopt niet in DH document). Op 25 juni 2022 is vanuit het Rijk gevraagd om 225 
crisisnoodopvangplaatsen per Veiligheidsregio te realiseren voor asielzoekers. In 
Veiligheidsregio Gooi en Vechtstreek zijn vanaf april al tientallen plaatsen beschikbaar in het 
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Gooiland Hotel. Vanaf april 2022 zijn in het Gooiland Hotel 70 opvangplaatsen beschikbaar 
voor asielzoekers. Deze zijn conform vraag vanuit het Rijk beschikbaar tot 31-12-2022. 
Ongelofelijke waardering voor alle medewerkers van het Gooiland Hotel die al sinds het 
begin van de crisis ruimhartig zijn en meerdere kamers beschikbaar stelt.  

Daarnaast is de gemeente Huizen een opvanglocatie (boot) in de haven van Huizen aan het 
voorbereiden van maximaal 200 plaatsen tot maart 2023. Ook andere gemeenten in de regio 
zijn hard op zoek naar opvangplaatsen.

11. Kunt u aangeven hoeveel statushouders er in Hilversum gehuisvest zijn in de periode 1 januari 
2022 tot en met 18 augustus 2022? En kunt u aangeven hoeveel statushouders er nog geplaatst 
moeten worden tot 31 december 2022? Hoe groot schat u de kans in deze taakstelling te realiseren 
voor het einde van dit jaar?

(Nummering klopt niet in DH document).

STAND 01-07-2022

Stand 
per 1 
jan

Taakstelling 
1e helft

Realisatie 
1e helft

Stand 
per 1 
juli

Taakstelling 
2e helft

Taakstelling 
incl. 
voor/achter

Realisatie 
tot juli

Te 
realiseren 
tot 01--
2023

Hilversum 13 52 74 -9 70 61 18 43

Ieder jaar halen wij de taakstelling vanuit het Rijk en ook dit jaar verwachten wij die te gaan 
halen. Echter, de procedure van uitplaatsing COA verloopt op dit moment ietwat langer dan 
normaal.   

12. Vanuit het rijk is er om starters, statushouders en spoedzoekers sneller aan een huis te helpen 
en verdringing tegen te gaan, €100 miljoen vrijgemaakt voor (versnelling van) flex- en 
transformatieprojecten. Vraag: zijn er plannen in beeld bij de gemeente Hilversum om hier gebruik 
van te maken? Zo ja, waar en voor welke projecten?

De Rijksdienst voor Ondernemend Nederland (RVO) heeft recent gemeente Hilversum op 
ambtelijk niveau benaderd om de mogelijkheden te verkennen en eventueel expertise en 
ondersteuning te bieden. Het dialoog hiervoor is ingepland. Er zijn nog geen concrete 
projecten in deze fase te benoemen waar dit mogelijk is omdat de kaders van RVO eerst goed 
verkend moeten worden. Daarna is het mogelijk om vast te stellen welke projecten hiervoor 
in aanmerking komen. De verwachting is dat in de loop van de 2e helft van 2022 meer 
duidelijkheid hierover ontstaat.


